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Arrangemang
• Lunchföreläsningar

ArmIT’24 har under året arrangerat flertalet lunchföreläsningar med olika företag
inom IT-branschen.

• Företagsevent
ArmIT’24 har marknadsfört många företagsevent där studenter blivit inbjudna till
företagens kontor och dylikt.

• Mottagning
ArmIT’24 hjälpte NollKIT att få sponsring av mottagningen genom att nå ut till
vårt kontaktnät, skriva kontrakt samt fakturera. Vidare så höll ArmIT’24 även
arrangemang under mottagningen, både egna och med företag. ArmIT’24 hjälpte
även MrKIT i deras mottagning genom att hålla en lunchföreläsning på Lindhol-
men.

• Övriga arrangemang
ArmIT’24 har hållt casino-kvällar vid olika tilfällen.

Utvärdering av verksamhetsplan
• Samarbetspartners

Vi har behållt några av våra befintliga partners, däribland vår huvudsponsor Centi-
ro och Ericsson, men tyvärr inte alla på grund av ekonomiska skäl och den allmänna
lågkonjunkturen som har påverkat många företag.

• Synliggöra oss mer internt på sektionen
Vi har försökt att öka vårt internsamarbete i sektionen genom att jobba mycket
med NollKIT och MrKIT inför mottagningen samt FlashIT för att de ska kunna
fotografera företagsevent. Ett av våra mål var att hålla casinokväll, vilket vi gjorde
vid flertal tillfällen.

• Hemsidan
Hemsidan har vidareutvecklats från förra året. Kolla gärna in https://armit.chalmers.it/
om du inte redan har sett hemsidan!
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• MEDIT
Mentorskapsprogrammet som vi driver tillsammans med E-sektionens arbetsmark-
nadskommittée har inte varit särskilt populärt de senaste åren och ett av våra mål
var att återuppliva detta program eftersom vi tycker att det är viktigt att IT-
studenter får möjlighet att ha en mentor som arbetar inom branschen. Detta har
varit mycket framgångsrikt och det har varit kontinuerliga möten med sina respek-
tive mentorer under flera månader!

• Förbättrad produktkatalog
Vi har anpassat våra priser utefter inflationen.

Aspning
Aspning hölls i LP3. ArmIT har sedan länge tillbaka haft svårt att locka medlemmar
och ArmIT’24 valde därför att hålla större aspning än förra året. Asparna fick chansen
att lära sig mer om ArmITs verksamhet samt lära känna oss i ArmIT’24 bättre.

Övrigt
Armit’24 har byggt relationer med andra arbetsmarknadskommiteer på campus, så som
ArgZ, Dag och Arme.

Sammanfattning
Sammanfattningsvis är vi i ArmIT’24 nöjda med verksamhetsåret. Vi har för det mesta
lyckats nå upp till de visioner vi satte upp när vi klev på. Detta har förhoppningsvis
lett till att IT-teknologerna fått ta del av givande interaktioner med IT-industrin. De
arbetsområden som vi gärna ser att framtida ArmIT arbetar vidare med är synlighe-
ten på sektionen, att nå ut till större och häftigare företag samt att göra fler roliga
arrangemang!


